國立成功大學生物醫學工程學系學分承認單 [大學部]

Credits Recognition Application of NCKU Department of Biomedical Engineering

113.02.01版

學生姓名/學號 Name / Student ID	/	,	申請日期 Date	年 月 日 (yyyy/mm/dd)	
■申請課程明細 Courses information					
	學年 Academic Year學期 開課系所(Department that offers the course):			學分數 時 數 / Credits/hours	
1	①課程名稱 Course Name:				
	①課程審核 Approved by				
	簽名 Signature: (簽名即同意)				
	(請加註日期 Date of signature)				
課程名稱 審核人簽章 2	學年 Academic Year學期 開課系所(Department that offers the course):			學分數 時 數 / Credits/hours	
	②課程名稱 Course Name:				
Course Name/ Approved by	②課程審核 Approved by				
	簽名 Signature: (簽名即同意)				
	(請加註日期 Date of signature)				
	學年 Academic Year學期 開課系所(Department that offers the course):			學分數 時 數 / Credits/hours	
S	③課程名稱 Course Name:				
	③課程審核 Approved by				
	簽名 Signature:			簽名即同意)	
	(請加註日期 Date of signature)				
系主任核章 Approval of Department Chair	簽名 Signature:(簽名即同意) (請加註日期 Date of signature)				
Con the train	のけますで Note:				

◎注意事項 Note:

1.本單可申請3筆課程,請於選課當學期加退選結束前繳交至系辦承辦人,逾期得不受理。

You could apply up to 3 courses in this application form. Please submit it to the department office before end of the 3rd stage courses enrollment of that semester. Applications will not be processed after due date.

2.本系若有開課之課程需經「本系該課程之授課老師」審核簽名,其餘課程之審核人為「導師」。

If there're the same courses opened by BME at the same semester you're submitting this application, please get approval from the teachers of the courses; for other elective courses, your advisor's approval is needed.

3.必修課不得修習外系,且本單填寫內容不得違反本校選課及修業規定。

For BME Required courses, students shall select the courses opened by BME. Students shall submit the application without violating NCKE Course Enrollment Regulations as well as NCKU Academic Regulations.